
رئیس کمیته استیناف صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 
فوتبال، مدیران استقلال و پرسپولیس را مقصر حذف از 

لیگ قهرمانان آسیا دانست. 
 صعود تیم ملی 

داریوش مصطفوی در حاشیه یک مراسم خیریه اظهارداشت: 
صعود تیم ملی ایران به جام جهانی را تبریک می گویم. وظیفه 
ورزش و ورزشکاران این است که در کنار عزیزانی باشند که 

و از ناهنجاری های زندگی آزار می بینند. این بازدیدها 
کمک ها باعث می شود این عزیزان وارد اجتماع شوند 
و زمانی که روحیه اجتماع قوی شد، انگیزه این 
عزیزان بالا می رود. دولت که در پرداخت پول 
داروی این افراد کمک نمی کند و پزشکان، آنها 

را بدون پول ویزیت نمی کنند. رئیس 
پیشین فدراسیون فوتبال در پاسخ 
به این پرسش که آیا تیم ملی می تواند 
رکوردهای دیگری بشکند یا خیر، 

به  تیم ملی زمانی  خاطرنشان کرد: 
فدراسیون فوتبال تحویل داده شد که 
هیچکس به اندازه پنج درصد هم امید 

صعود به جام جهانی نداشت. از عراق و 

بحرین شکست خورده بودیم و اوضاعی »فَشَل« به فدراسیون 
رسید. این فدراسیون میان بازیکنان همبستگی به وجود آورد 
و بزرگ ترین کار را کرد. تیم ملی چیزی نداشت و مردی بی ادعا 
)اسکوچیچ( آوردند که دیدیم باشگاه های داخلی با او چه کرده 
بودند. مصطفوی با تمجید از عملکرد تیم ملی با »اسکو« بیان کرد: 
تیم ملی با »اسکوچیچ« در 14 بازی، 13 پیروزی به دست آورده 
است. این آمار کجای تاریخ فوتبال رقم خورده است؟ کی روش 
16 میلیون دلار پول گرفت و نه تنها یک جام کوچک، بلکه یک 
پیت حلبی هم برای مملکت نیاورد. اسکوچیچ با دست خالی و 
یک هزارم هزینه کی روش کار می کند و تیم ملی را به این عظمت 

رساند. متاسفانه در این موضوع هم کنار یکدیگر نیستیم. 
 حذف سرخابی ها 

رئیس کمیته استیناف صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 
فوتبال با بیان اینکه فدراسیون با تبعیض مبارزه می کند، 
عنوان کرد: من کاری با مدیران فدراسیون ندارم، اما 
این مدیریت دانش بنیان می تواند جوابگوی فوتبال 
در قرن 21 باشد. مدیریت ما در قرن 20 بود که 
پاسخ مردم را به نحوی دادیم. امروزه نمی توان 
با آن پول ها زندگی کرد و عمده گرفتاری 
فدراسیون فوتبال مربوط به هزینه هاست. 

فدراسیون پول بلیت رفت وبرگشت ندارد و دولت باید کمک کند. 
ما 18 تیم ملی در رده آسیایی و جهانی داریم که خرج دارند. »هر 
که طاووس خواهد، جور هندوستان کشد.« مصطفوی درباره 
حذف استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: 
این باشگاه ها خودشان حذف شدند و کسی حذف شان نکرد. 
الان پرسپولیس 36 و استقلال 35 ایراد دارد و حذف از آسیا 
تقصیر مدیران 2 باشگاه است. مدیران فعلی باشگاه ها تقصیر 
ندارند؛ بلکه مشکلات از 20 یا 30 سال قبل پابرجا مانده است. 
تاکنون گزارشی نشده که آجورلو و درویش کاری کرده یا 
نکرده اند و آنها نباید در باد مسائل بخوابند. گل گهر حداقلِ 
ایراد را داشت. اگر مدیران دو باشگاه فقط به فکر نتیجه لیگ یا 
حفظ پسُت خود نباشند؛ وگرنه سال آینده هم از لیگ قهرمانان 
آسیا حذف می شوند. وی در مورد نوید وزیر ورزش وجوانان به 
خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس گفت: ورود 2 باشگاه 
به بورس بسیار مبارک است، اما در تقسیم بندی سهام نباید 
دیکتاتوری تصمیم بگیرند. دو شرکتی که گفته می شود خریدار 
2 اپراتور تلفن همراه(، متصل به دولت  دو باشگاه هستند )
هستند. با این حال سرخابی ها بدهی های خود را اعلام کرده اند 
و تصمیم گیران به فکر این مساله بوده اند. استقلال و پرسپولیس 

زیان ده هستند و شرکت زیان ده نمی تواند وارد بورس شود. 

داریوش مصطفوی: 

حذفازلیگقهرمانانتقصیرمدیرانسرخابیهاست
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دیدگــــــاه
آمار تیم ملی فوق العاده است، اما... 

تیم ملی در 2 بازی مقابل تیم های امارات و عراق پیروز 
شد و توانست به امتیازات خود اضافه کند و یک صعود 
زودهنگام هم به جام جهانی داشته باشد، اما واقعیت این 
است که فوتبال ما اصولا استاندارد نیست و در همه زمینه ها 
از جمله تاکتیکی، تکنیکی، فیزیکی و روان شناختی دچار 
مشکل هستیم. با توجه به مجموعه این عوامل من بعید 
می دانم که تیم ملی فوتبال کشورمان بتواند در جام جهانی 
از حیثیت فوتبال ایران دفاع کند. ما تنها در آسیا حرف برای 
گفتن داریم و می توانیم تیم هایی مانند عراق، امارات و... را 
شکست بدهیم، اما نمی توانیم این نوع فوتبال بازی کردن را 
برای جام جهانی ارائه بدهیم. در طول ۹0 دقیقه بازیکنان 
تیم ملی بارها فرصت سوزی می کنند و این موضوع در بازی 
با امارات بارها تکرار شد. متاسفانه بازیکنان ایران فرصت های 
ساده را که می توانند به گل تبدیل کنند از دست می دهند و 
همین موضوع زنگ خطر برای تیم ملی است، چرا که ما قطعا 
در جام جهانی با تیم های آمریکای لاتین و آفریقا همگروه 
می شویم و در صورتی که نقایص تیم ملی برطرف نشود 
کار برابر آنها سخت خواهد بود. برخی نقایص در تیم ملی 
بسیار ابتدایی است و جای تعجب دارد که بازیکنان ایران با 
این مسائل روبه رو هستند. مثلا بازیکنی که داخل محوطه 
جریمه نمی تواند یک توپ ساده را با بغل پا کنترل کند چطور 
می تواند در جام جهانی با تیم های قدرتمند روبه رو شود و از 
پس آنها بربیاید؟! به نظرم تیم ملی در این فرصت باقی مانده 
تا جام جهانی باید ترمیم شود و نقاط ضعف را از بین ببرد. 
نورافکن یک بازیکنی است که پست تخصصی اش دفاع 
چپ است، اما سرمربی تیم ملی در زمین، پست دفاع وسط 
را به او می دهد. این در حالی است که ما یک بازیکن به نام 
یزدانی داریم که در این پست است اما سرمربی او را بیرون 
نگه  می دارد و بازیکنی که پست تخصصی اش دفاع چپ است 
به مرکز زمین می فرستد این باعث می شود آن بازیکنی که 
روی نیمکت می نشیند و در پست تخصصی اش هم نیست، 
به لحاظ انگیزه ای بسیار افت کند. با سیستمی که فوتبال ما 
دارد می توان گفت آنها تنها در آسیا حرف برای گفتن دارند 
و در عرصه جهانی نمی توانند از پس تیم های مطرح دنیا 
بربیایند. وقتی یک تیم دفاع مستحکم نداشته باشد قطعا 
در مصاف با تیم های مطرح دنیا در جام جهانی کیسه بوکس 
می شود و گل ها زیادی هم می خورد. متاسفانه تیم ملی ما در 
دفاع هم دچار مشکل است و اگر این نقایص برطرف نشود 
قطعا در جام جهانی گل های زیادی دریافت می کنیم. ما از 15 
بازی، 14 بازی را پیروز میدان شدیم و این آمار فوق العاده ای 
است، اما واقعیت این است که نوع فوتبال بازی کردن تیم ملی 
عامه پسند است. بازیکنان تیم ملی در برابر تیم ضعیف امارات 
تنها یک گل به ثمر می رساند و خیلی از فرصت ها را هم از 
دست می دهد. درواقع در این تیم الگوی تهاجمی وجود 
ندارد، ما در دفاع هم ضعف داریم، الگوی استاندارد این است 
که بازیکنان در مدت زمان 5 تا 6 ثانیه باید برگردند و شکل 

دفاعی بگیرند اما در تیم ملی این مورد را نمی بینم. 

تسنیم: احمدرضا عابدزاده درباره عملکرد پسرش درون 
دروازه تیم ملی فوتبال ایران اظهارداشت: امیر بچه نیست و 
خوب کار می کند. خداراشکر می کنم فرزندم روزبه روز بهتر 
می شود و می بینیم شادی مردم برای او مهم است. شروع کار 
امیر از گذشته درست بوده و همه چیز در ذهنش مانده است. 
به خاطر دارم سال 1374 امیر را در زمین تمرین تیم ملی و 
پرسپولیس با خودم می بردم و پشت دروازه نگه می داشتم تا 
همه چیز را ببیند. این مساله آینده ای برای کودکانی خواهد 
بود که سن کمی دارند تا از این نقطه همه چیز را ببینند. 
عابدزاده در مورد وضعیت آکادمی دروازه بانی در ایران تصریح 
کرد: ما بازیکنانی خوبی داریم که کار می کنند. دروازه بان 11 
ساله داریم که وقتی او را می بینیم که انگار 25 ساله است، 
فوتبالیستی هم داریم که آنقدر راحت و بانظم تمرین می کند 
که باور نمی کنید 12، 13 ساله باشد. اینها نتیجه کار در 

آکادمی است. 

فوتبــالداخلــی

  باشگاه بارسلونا به طور رسمی از مهاجم جدید خود 
رونمایی کرد. بارسلونا اخیر با پی یر امریک اوبامیانگ قرارداد 
امضا کرده بود، سرانجام به طوررسمی از این مهاجم گابنی 
رونمایی کرد. براساس اعلام باشگاه بارسلونا، این مهاجم 
گابنی با امضای قراردادی سه ونیم ساله خود را تا سال 2025 
به آبی واناری ها متعهد کرده است. اوبامیانگ که قراردادش 
به طور رسمی توسط آرسنال فسخ شد، در قراردادش با 
باشگاه بارسلونا بند فسخ 100 میلیون یورویی وجود دارد 

و در کنار این بندی گنجانده شده است که او 
می تواند در تاریخ 30 ژوئن 2023 به صورت 
توافقی از این تیم جدا شود. پیش از این 
»رادیوکاتالونیا« مدعی شده بود؛ بارسلونا 
بندی را در قرارداد با اوبامیانگ گذاشته است 

که در صورت بروز هر نوع بی انضباطی 
از جانب این مهاجم گابنی، می تواند 
قرارداد او را فسخ کند. گفته 
می شود شماره پیراهن »25« 
بارسا هم به این مهاجم گابنی 
خواهد رسید. این مهاجم گابنی 
اخیرا از باشگاه آرسنال مرخصی 

گرفته بود تا به دلیل مشکلات 
خانوادگی به گابن سفر کند، اما او 
دیرتر از موعد مقرر به لندن بازگشت 
و در کنارش عکسی از او لو رفت که 
نشان می داد به جای رفتن به گابن 
در بارسلوناست. این مساله باعث 
شد تا مدیران باشگاه آرسنال او 
را به طور کلی از ترکیب این تیم 

کنار بگذارند.  

بیــنالمــلل

مسعوداقبالی
 کارشناس فوتبال 

حمید استیلی در حاشیه مراسم یک موسسه خیریه 
اظهارداشت: جا دارد تشکر کنم. از امیر عابدزاده که در ایران 
ماند و در این کار خیریه شرکت کرد. امیر عابدزاده درون 
دروازه ایستاد و بچه ها به او پنالتی زدند. این یک کار فوق العاده 
و روحیه بخش برای بچه ها بود. همه ما وظیفه داریم در بحث 
مسئولیت های اجتماعی حضور پیدا کنیم و این یک کار 
ارزشمند است که وظیفه دارم تشکر کنم. وی درباره پیروزی 
تیم ملی ایران مقابل امارات نیز توضیح داد: شرایط و نتایج هم 
فوق العاده است. صعودمان به جام جهانی هم غرورانگیز بود 

و هم خیلی سریع اتفاق افتاد. جا دارد از کادرفنی تیم ملی 
تشکر کنیم که باعث خوشحالی و غرور مردم ایران شدند. ما 
از بازی های دیگر می توانیم به عنوان بازی تدارکاتی استفاده 
کنیم. بحث سیدبندی نیز وجود دارد و اگر شرایط مان در دو 
بازی بعد خوب باشد در سیدبندی هم این موضوع خیلی 
تاثیر دارد. ما نیمکت خیلی قوی هم داریم. یکسری مشکلات 
داریم که بهترین تیم های دنیا هم دارند. امیدوارم اعضای 
کادرفنی این مشکلات را برطرف کنند. وی راجع به شرایط 
تیم پرسپولیس و بازگشت یحیی گل محمدی به تمرینات 

نیز عنوان کرد: خداراشکر شرایط بهتر شد و گل محمدی 
برگشت. مشکلات در پرسپولیس زیاد است، مخصوصا امسال 
مسائل مالی زیاد است. به اعتقاد من همه باید کمک کنند. 
وقتی پرسپولیس بازی را می برد شادی به خانه های مردم 
می رود. هواداران صاحبان اصلی این باشگاه هستند و ما باید 
کاری کنیم که هواداران ناراحت نباشند. من آقای درویش 
را دیدم و گفتم که کار در پرسپولیس سخت است، چون 
بحث مسائل مالی در میان است. باید اعضای کادرفنی کمک 
کنند تا درویش موفق شود. در هیات مدیره هم باید کسانی 
باشند که بتوانند بحث اقتصادی باشگاه را حل کنند. با حذف 
از آسیا بازیکنان و کادرفنی به لحاظ روحی آسیب دیدند، 
ولی الان در جام حذفی و لیگ باید تلاش کنند. به نظرم الان 
هم پرسپولیس شانس اول قهرمانی است، اگر اسیر مسائل 

حاشیه ای نباشد و مشکلات مالی حل شود. 

حمید استیلی:  

پرسپولیس هنوز هم شانس اول قهرمانی است

آرمان ملی: در حالی که صعود تیم ملی 
فوتبال به جام جهانی قطعی شده، ظاهرا برخی 
نمایندگان مجلس و در راس آنان »محمدمهدی 
فروردین«، رئیس فراکسیون ورزش پالس هایی 
برای محرومیت فوتبال ایران به فیفا ارسال 
می کنند و البته با پاتک فدراسیون فوتبال 

مواجه شدند! 
 ضرب الاجل فیفا 

بحث خصوصی شدن فدراسیون ها و عدم 
دخالت دولت ها مدت هاست که موضوع فیفا 
بوده است و فدراسیون فوتبال ایران پیش از این 
در چند مرحله با این مساله دچار چالش شده 
است که حتی یکبار موجب شکل گیری تعلیق 
و شکل گیری کمیته انتقالی برای فدراسیون 
شده بود. این بار هم ماجرای تعلیق فدراسیون 
فوتبال جدی تر دنبال می شود. در شرایطی 
که پیش از این از تایید اساسنامه فدراسیون 
فوتبال در فیفا خبر داده شده بود، بعداز آن 
مشخص شد که این اساسنامه همچنان با 
همان مشکل همیشگی در خصوص بند ماده 
یک مواجه است. بندی که فیفا صراحتا اعلام 
کرده فدراسیون های ورزشی باید خصوصی 
بوده و زیرنظر ارکان دولتی کار را دنبال نکنند. 
آخرین بار فیفا پیش از برگزاری انتخابات 
فدراسیون فوتبال به ایران فرصت داده بود 
تا اساسنامه را تغییر داده و آن را مبتنی بر 
با  دهد.  شکل  فدراسیون  خصوصی شدن 
این حال بعداز انتخابات فدراسیون و حضور 
»شهاب الدین.عزیزی خادم« بر مسند ریاست 
آن، این فدراسیون موفق شد فرصتی یکساله 
برای حل این موضوع دریافت کند. در آخرین 
روزهای دولت حسن روحانی، موضوع اساسنامه 
فدراسیون فوتبال و خصوصی شدن آن به 
مجلس راه یافت و موردبررسی قرار گرفته بود 
و تا حد زیادی نیز این بحث پیش رفته و تایید 
شده بود. با این حال فدراسیون فوتبال طبق 
آخرین اخطار فیفا تا تاریخ 10 اسفند 1400 
فرصت داشت تا کارهای نهایی در مجلس را 
برای تایید اساسنامه را پیگیری کرده و آن را به 

سرانجام برساند.
 مناظره

رفیعی مشاور حقوقی فدراسیون فوتبال در 
بخشی از مناظره خود با »قاضی زاده هاشمی« 

که در برنامه »ورزش ومردم« انجام شد، گفت: 
فدراسیون یک موسسه غیرانتفاعی و غیردولتی 
است. آنچه که از قاضی زاده و همکاران انتظار 
داریم همین است. همان طور که اساسنامه 
پاراالمپیک تصویب کردید، اساسنامه فدراسیون 
فوتبال را هم تصویب کنید. از شما به عنوان 
یکی از نمایندگان مجلس استدعا داریم. همه 
قوانین که نباید براساس لایحه باشد. مجلس 
خودش هم اقدام به وضع قانون می کند. از شما 
می خواهیم کنار فوتبال مملکت باشید و مشکل 
ما را حل کنید. قاضی زاده در پاسخ اظهارکرد: 
دلیلش این است که تعهد را دولت داده است. 
وقتی دولت نظام حقوقی را تبیین کرده است، 
معتقدیم این مذاکره درست نیست. حرف ما این 
است. حتی مجامع فدراسیون ها را با کشورهای 
اطراف مقایسه کردیم. یک مطالعه تطبیقی کنید. 
حرف هایی که هیچ کجای دنیا زده نمی شود در 
ایران زده می شود. رفیعی در ادامه تاکیدکرد: در 
اساسنامه آماتوری وزیرورزش حق داشت رئیس 
فدراسیون را عزل کند. همان باعث شد اساسنامه 
جدید در سال 1386 جایگزین شود. از سال 
1386 تا الان که چند دولت عوض شده است 
ماده یک اساسنامه فدراسیون فوتبال با ماده 
یک اساسنامه فدراسیون های ورزشی آماتور که 
آخرین ورژن آن در سال 1400 تصویب شده، 
همین است یعنی کلمه عمومی غیردولتی و 
کلمه غیردولتی. وی خاطرنشان کرد: فدراسیون 
به عنوان یک موسسه غیرانتفاعی غیردولتی در 

اداره ثبت شرکت ها ثبت شده است و بالای آن 
نوشته شده است قوه قضائیه. ما که در دیوان 
عدالت اداری شکایت نکردیم. افراد دیگری از 
فدراسیون در دیوان شکایت کرده اند و این دیوان 
گفته است فدراسیون از شمول دستگاه های 
اجرایی ماده 3 و 5 قانون مدیریت خدمات 
کشوری خارج است. می دانیم وقتی رای وحدت 
رویه صادر می شود تا وقتی که مجلس خلاف 
آن را تصویب نکند و رئیس قوه قضائیه رای 
دیگری ندهد، معتبر است. ما به عنوان موکلان 
وکلای مان در مجلس این مطالبه، استدعا، توقع 
را داریم....قاضی زاده در پاسخ به صحبت های 
مشاور حقوقی فدراسیون فوتبال گفت: این 
رای )رای وحدت رویه( حل کننده مشکل فعلی 
شما با فیفا خواهد بود اما بروید سوال کنید که 
چرا خود کمیسیون های تخصصی دولت حاضر 
نشدند این مجموعه مذاکره معاون وزیر ورزش را 

در قالب لایحه به مجلس بدهند. 
 پالس بد 

محمدمهدی فروردین، رئیس فراکسیون 
ورزش مجلس شورای اسلامی درباره اقدام 
اخیر فدراسیون فوتبال و ارسال نامه به فیفا 
برای معرفی فدراسیون به عنوان نهاد غیردولتی 
غیرانتفاعی، اظهارداشت: اساسنامه فدراسیون 
باید مورد تصویب مجلس شورای اسلامی قرار 
بگیرد، اما چنین مصوبه ای وجود ندارد که 
مسئولان فدراسیون بخواهند به فیفا بگویند 
فدراسیون نهاد غیردولتی غیرانتفاعی است. 

ماموریت فیفا هم مبارزه با فساد، به ویژه در 
حوزه های مالی و برخورد با مجموعه هایی است 
که حاضر نیستند با شفافیت کنار بیایند. وی 
افزود: تنها چیزی که اکنون به فوتبال ما آسیب 
می زند، عدم شفافیت است. خیلی خوشبین 
هستیم فیفا با ورود به این موضوع، با شخص 
رئیس فدراسیون که به هر طریقی سعی دارد 
در این مجموعه شفافیت نباشد، برخورد کند. 
رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی 
درباره تبعات اقدام خودسرانه فدراسیون بدون 
اینکه اساسنامه در مجلس شورای اسلامی 
تصویب شود، توضیح داد: ما چنین مصوبه ای 
نداشتیم و اطلاعی هم از این اقدام نداریم اما از 
وزیرورزش می خواهیم توضیح بدهد که جریان 
چیست؟ درمورد تبعات احتمالی چنین کاری، 

»عزیزی خادم« هم باید پاسخگو باشد. 
 پیام تبریک فیفا 

غلامرضا رفیعی، مشاور عالی حقوقی رئیس 
فدراسیون فوتبال گفت: فیفا با ارسال پیامی به 
فدراسیون فوتبال ایران، مراتب تبریک خود بابت 
اقداماتی که در مورد اساسنامه فدراسیون فوتبال 
با کمک مراجع ذی صلاح ملی انجام شده است، را 
اعلام کرد. غلامرضا رفیعی در واکنش به پیام فیفا 
در ارتباط با اساسنامه فدراسیون فوتبال و اینکه 
آیا فیفا این اساسنامه را تایید کرده است؟ افزود: 
فیفا اساسنامه را تایید نمی کند، بلکه اقدامات 
قضائی در کشور ما اتفاق افتاده که منجر به 
تحقق بند 1 و 87 شده است؛ همچنین مستندات 
قانونی و مواضع خودمان را به فیفا اعلام کردیم. ما 
قوانین و مقررات خود به علاوه آرای وحدت رویه 
دیوان عدالت اداری را قبل از منقضی شدن مهلت 
فدراسیون جهانی برای فیفا فرستادیم. فیفا 
ضمن تبریک به ما، اظهارامیدواری کرده است 
که دیگر جای نگرانی وجود نداشته باشد. مشاور 
حقوقی رئیس فدراسیون فوتبال که با »شبکه.

خبر« گفت وگو می کرد، تصریح کرد: اقدامات 
ما منطبق با نظر فیفاست. از نظر ما محقق شده 
است و دلایل قانونی خودمان را داشتیم. به گفته 
رفیعی، رای دیوان عدالت اداری و همچنین قانون 
اهداف، وظایف و اختیارات ورزش که توسط 
شورای نگهبان تایید شده، مستندات فدراسیون 
برای ارسال به فیفا و اعلام »غیردولتی«بودن 

فدراسیون است. 

از سرمربیگری  یحیی گل محمدی که 
پرسپولیس استعفا داده بود، پس از چند روز 
دوری از تمرینات این تیم به جمع سرخپوشان 
بازگشت. محمد پنجعلی پیشکسوت تیم 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
از  گل محمدی  شفاهی  استعفای   

سرمربیگری تصمیم درستی بود؟
در فوتبال ایران که به نظرم حتی سطحی 
پایین تر از آماتور دارد، کمبودها و نقصان 
موجود در تیم ها باعث می شود تا اتفاقات 
اسیر  ما  باشگاه های  دهد.  رخ  زیادی 
دردسرهای زیادی هستند و حتی پرسپولیس 
که پنج دوره متوالی قهرمان لیگ برتر شده و 
دو مرتبه به فینال لیگ قهرمانان آسیا صعود 
کرده، با دردسرهای مالی مواجه است. یحیی 
گل محمدی هم اعتراض خود را به مشکلات 
فراوان تیمش به این شکل نشان داد. شاید این 
تصمیم او به تیم لطمه زده باشد ولی وقتی 
که چاره ای برای سرمربی تیم نمی گذارند، او 
ترجیح می دهد به نوعی اعتراض خود را بیان 
کند و به همین خاطر هم وی استعفا داد تا 
بتواند مشکلات تیمش را رسانه ای کند و به 

کمک پرسپولیس بیاید. 
 یکی از شرط های گل محمدی جذب 
بازیکنان شاخص باشگاه های رقیب بود.

تیم پرسپولیس با مشکلات مختلفی مواجه 
شده و می خواهد در کورس قهرمانی قرار 
داشته باشد. اینکه گل محمدی شروطی برای 
بازگشت در نظرگرفته به این خاطر بوده که 
هدفش بهبود وضعیت تیمش بوده است. او 
بهتر از هر کسی می داند که باشگاه های رقیب 
با جدایی ستاره های خود موافقت نمی کنند 
ولی وقتی که باشگاه دچار مشکلات متعدد 
مالی است و نمی تواند بسیاری از کمبودها 
را برطرف کند، وی برای جذب بازیکنان 
مدنظرش از تیم های رقیب بازیکن می خواهد. 
این کار او به هیچ عنوان لجاجت نیست بلکه 
می خواهد کمبودهای تیمش را در پست های 

مختلف مطرح کند; 
مشکلات  با  هم  باز  پرسپولیس   

دیگری مواجه می شود؟
تا زمانی که باشگاه های پرسپولیس و استقلال 
به بخش خصوصی واگذار نشوند، مشکلات مالی 
آنها باقی می ماند. به نظرم باید فضایی حاصل 
شود تا آنها هرچه زودتر خصوصی شوند ولی 
متاسفانه با این موضوع مخالفت می شود. در 
همه جای دنیا باشگاه های بزرگ خصوصی 
هستند و دولت نقش ناظر و حامی را دارد اما 
در ایران شرایط کاملا متفاوت است، بنابراین 
نمی توان گفت که چگونه باید این مساله را 
رفع کرد. دردسرهای مالی، مشکلات زمین 
تمرین، جدایی ستاره ها و لژیونرشدن آنها، 
طاقت سرمربی را طاق می کند و به بازیکنان 
هم فشار زیادی وارد می کند. واگذاری منطقی 
و اصولی؛ به باشگاه های سرخابی کمک زیادی 

می کند تا به آرامش برسند.

گفـــتوگـــو

بازگشت غریبانه هندبالیست ها  
به ایران

ایسنا: مسابقات هندبال قهرمانی مردان 
آسیا از 28 دی تا 11 بهمن به میزبانی عربستان 
انجام شد. تیم ملی هندبال ایران بعداز 8 سال 
جواز حضور در مسابقات قهرمانی جهان را برای 
بار دوم در تاریخ هندبال ایران کسب کرد و در 
رده چهارم مسابقات ایستاد. هندبالیست های 
ایران به ایران رسیدند ولی هیچ مسئولی برای 
استقبال از ملی پوشان حاضر نشد. آنها بعداز 8 
سال مجوز حضور در مسابقات جهانی را کسب 
کرده و در رده چهارم آسیا قرار گرفتند و در 
حالی که انتظار داشتند همانند رشته های دیگر 
مورد استقبال مسئولان ورزش قرار بگیرند اما 
این اتفاق رخ نداد و آنها غریبانه و تنها با استقبال 
جمعی از خانواده هندبال و همچنین ممبینی 
 به ایران آمدند. هندبالیست های ایران در 
میزبان  عربستان  مقابل  رده بندی   دیدار 

شکست خوردند.

خارجازمستطیلسبز

محمد پنجعلی: 
 مشکلات 

 سرخابی ها 
ادامه دارد!

خـــبر
آرژانتین و ۲۹ بازی بدون شکست

آرژانتین به رکورد 2۹ بازی بدون شکست 
رسید. آرژانتین پس از ضربه دقیقه 2۹ لائوتارو 
مارتینز، مهاجم تیم فوتبال اینتر ایتالیا که 
منجر به پیروزی یک بر صفر مقابل کلمبیا در 
شهر کوردوبا شد، رکورد شکست ناپذیری خود 
را به 2۹ بازی افزایش داد. مارتینز نوزدهمین 
گل ملی خود را از روی ارسال مارکوس آکونا به 
ثمر رساند. آرژانتین با 13 پیروزی از 15 بازی 
گذشته خود به 35 امتیاز از 15 بازی مقدماتی 
رسید. در این دیدار لیونل مسی غایب بود و 
در زمین حضور نداشت ولی لیونل.اسکالونی، 
سرمربی این تیم توانست بعداز مدتی دوری 
به دلیل ابتلا به کرونا در خدمت تیمش باشد. 
رکورد شکست ناپذیری در فوتبال جهان در 
اختیار تیم ملی ایتالیا است. لاجوردی پوشان 
با شکست از تیم ملی اسپانیا پس از 37 بازی 
رسمی، بالاخره طعم شکست را چشیدند و 
نتوانستند رکورد خود را به 38 بازی بدون 

شکست برسانند. 

فیفا غیردولتی بودن فدراسیون فوتبال را تایید کرد

گل به خودی »فروردین«؛ پاتک »عزیزی خادم«! 

      محل تمرین 
استقلالی ها در اندیشه تغییر زمین تمرین خود هستند 
و این کار در هفته پیش رو صورت خواهد گرفت. آبی ها از 
هفته آینده قادر به برگزاری تمرینات خود در مجموعه 

انقلاب خواهند بود. 

      حمایت 
بعداز بازگشت یحیی، تیم های پرسپولیس و پیکان در 
دیداری دوستانه به مصاف هم رفتند. ناصر محمدخانی در 
ورزشگاه پیکان شهر حاضر شد و کنار یحیی گل محمدی 

به تماشای بازی دوستانه پرسپولیس و پیکان نشست. 

            ایران 
بعد از پیروزی تیم ملی مقابل امارات، تی شرت هایی 
که روی آن »ما ایران هستیم« نوشته شده و هم چنین 
عبارت جام جهانی 2022 قطر در پایین آن درج شده 
بود بر تن کاروان فوتبال کشورمان خودنمایی می کرد. 
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